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mamy tam cz��� terenów Starorzecza, to ju� warunki techniczne posadowienia budynku tutaj 

wchodz� w gr�. 

Przewodnicz�ca obrad – p. E. Sieja 
Dzi�kuj� bardzo. Czy wyja�nienia projektodawcy s� ju� wystarczaj�co jasne dla Pa�stwa? 

Czy kto� z Pa�stwa chciałby jeszcze zabra� głos w dyskusji? Nie widz�. Zamykam  dyskusj�. 
Stwierdzam, �e Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

okre�lam termin wprowadzenia autopoprawek na 15 pa�dziernika godzina 15.oo, ostateczny 

termin zgłaszania poprawek na 19 pa�dziernika 2010 roku na godzin� 15.oo. Kolejny druk, 

druk Nr 1852: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU OPATKOWICE – PÓŁNOC. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, I czytanie, referuje Pani Magdalena Ja�kiewicz. 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz 
Pani Przewodnicz�ca! Panie Prezydencie! Szanowni Pa�stwo! 

Projekt uchwały według druku 1852 to kolejny plan zagospodarowania przestrzennego 

Opatkowice – Północ, niewielki obszar w południowej cz��ci miasta bezpo�rednio 

przylegaj�cy do autostrady. Prace nad tym planem rozpocz�ły si� we wrze�niu 2008 roku, 

kiedy to Rada Miasta Krakowa przyj�ła uchwał� o przyst�pieniu do sporz�dzenia tego planu. 

Prace nad projektem planu w wyniku przetargu zostały powierzone firmie z Tarnowa. NGGP, 

głównym projektantem planu jest Pani mgr in�. Małgorzata Ławnicka obecna równie� tutaj 

dzisiaj wi�c  w przypadku pyta� merytorycznych do projektu planu b�dziemy na nie 

odpowiada�. Po ogłoszeniu o przyst�pieniu do sporz�dzenia planu wpłyn�ły zaledwie 4 

wnioski do tego projektu, z czego 1 był uwzgl�dniony w cało�ci, a pozostałe 3 cz��ciowo 

uwzgl�dnione oczywi�cie na tym etapie wst�pnym przygotowywania projektu. Projekt planu 

po opracowaniu go przez wykonawc� został przekazany do opiniowania i uzgodnie� w 

pa�dzierniku 2009 roku i proces opiniowania i uzgodnie� został zako�czony w maju 2010 

roku. Równie�, tu� przed zako�czeniem jako jedna z ostatnich opiniowała projekt planu 

Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony 
rodowiska, opinia była pozytywna z trzema 

uwagami, z czego jedna została uwzgl�dniona, dwie nie, wyja�nienie w tej sprawie bli�sze 

mo�e pó�niej. Wyło�enie do publicznego wgl�du na przełomie czerwca i lipca 2010 roku 

miało miejsce, wtedy te� odbyła si� dyskusja publiczna. Do projektu zło�ono 10 uwag, z 

czego Prezydent nie uwzgl�dnił 9 i tylko 1 została uwzgl�dniona i taki projekt z list� nie 

uwzgl�dnionych uwag, a tak�e z wyja�nieniem powodów nieuwzgl�dnienia Prezydent 

przekazuje Pa�stwu pod obrady. Projekt planu spełnia wymagania ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym i w swoich rozwi�zaniach jest zgodny z obowi�zuj�cym 

Studium uwarunkowa� i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Je�li Pa�stwo maj�
takie �yczenie to oczywi�cie krótka prezentacja o zało�eniach tego planu i ewentualnie 

bli�sze informacje na temat nie uwzgl�dnienia postulatów składanych podczas procedury 

przeka�e Pa�stwu główny projektant planu. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�ca obrad – p. E. Sieja 
Dzi�kuj� bardzo. Otwieram dyskusj�? Nie ma ch�tnych, czy Pani Radna Iga Lipiec chce 

zabra� głos w tej sprawie? Je�eli nie ma ch�tnych do dyskusji, jeszcze  zapytam tak jak 

zapytała Pani Dyrektor czy Pa�stwo �ycz� sobie prezentacj� zało�e� tego planu? Dzi�kuj�, na 

Komisji b�dzie prezentacja wszelkich zało�e� czyli Pa�stwo zapoznaj� si� dokładnie. 

Zamykam  dyskusj�. Stwierdzam, �e Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie z paragrafem 
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38 ust�p 3 Statutu Miasta Krakowa okre�lam termin wprowadzenia autopoprawek na 15 

pa�dziernika godzina 15.oo, ostateczny termin zgłaszania poprawek na 19 pa�dziernika, 

godzina 15.oo. Druk Nr 153: 

UCHWALENIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU MY�LIWSKA W KRAKOWIE. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, I czytanie, referuje równie� Pani Magdalena Ja�kiewicz, 

zapraszam. 

Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. M. Ja�kiewicz 
Pani Przewodnicz�ca! Panie Prezydencie! Szanowni Pa�stwo! 

Projekt uchwały według druku 1853 to kolejny plan miejscowy w dzielnicy Podgórze, plan 

du�y, ponad 250 ha, plan, który jest planem porz�dkuj�cym, maj�cym uregulowa� i 

uporz�dkowa� procesy inwestycyjne w terenie, który w du�ej cz��ci jest ju� dzi�
zainwestowany, natomiast wymaga regulacji prawnych ze wzgl�du na zmiany, które tam – w 

zagospodarowaniu przestrzennym – ju� dzi� maj� miejsce i b�d� miały miejsce w przyszło�ci. 

Prace nad tym planem trwały do�� długo, rozpocz�ły si� w pa�dzierniku 2006 roku uchwał�
Rady Miasta Krakowa o przyst�pieniu do sporz�dzenia planu, w wyniku przetargu prace nad 

projektem planu zostały powierzone firmie krakowskiej ASTA-PLAN, głównym 

projektantem planu jest Pani mgr in�. arch. Anna Staniewicz, równie� obecna na dzisiejszym 

posiedzeniu. Na pocz�tku procedury planistycznej po ogłoszeniu o jej rozpocz�ciu zło�ono 52 

wnioski, z czego 30 zostało rozpatrzonych wówczas negatywnie, pozostałe 22 były 

rozpatrzone na tym wst�pnym etapie pozytywnie bez zastrze�e� lub z zastrze�eniami, które 

mówiły oczywi�cie o doprecyzowaniu rozwi�za� na etapie pó�niejszym. Bardzo długo trwały 

uzgodnienia i opiniowanie tego projektu, rozpocz�ły si� w kwietniu 2008 roku, a zako�czyły 

si� dopiero dwa lata pó�niej w maju 2010 roku. Było to spowodowane mi�dzy innymi tym, �e 

ten projekt planu podlegał jeszcze przepisom ustawy o ochronie gruntów rolnych i le�nych, 

która wówczas w miastach nakazywała uzyskanie zgody rolniczej tak zwanej, dopiero po 

wielomiesi�cznym oczekiwaniu post�powanie w tej sprawie zostało przez Ministra Rolnictwa 

i Rozwoju Wsi umorzone. Ta zwłoka spowodowała, �e konieczne stało si� uzupełnienie 

uzgodnie� o organy, które w wyniku nowelizacji naszego prawa zostały wprowadzone, 

Regionalny Dyrektor Ochrony 
rodowiska i inspektor sanitarny. Problemem równie� tutaj, 

który przes�dził o długim czasie opiniowania i uzgodnie� projektu planu był problem 

ogrodów działkowych, zatrzymanie prac nad planem z powodu prac zespołu ds. ogrodów 

działkowych. Koniec ko�ców projekt planu uzyskał pozytywne opinie i uzgodnienia, został 

wyło�ony do publicznego wgl�du. Podczas składania uwag – mo�e jeszcze tylko dodam, �e 

opinia Komisji Planowania Przestrzennego, która zawierała równie� uwagi została 

uwzgl�dniona w cało�ci w projekcie planu – podczas wyło�enia projektu planu do 

publicznego wgl�du zło�ono 53 uwagi z czego uwzgl�dnione mogły by� w cało�ci tylko 4 

uwagi, a uwzgl�dnione w cz��ci, która wynika z obowi�zuj�cego prawa, a tak�e zgodno�ci ze 

Studium 35 uwag. Nieuwzgl�dnionych uwag pozostało 14. Lista tych uwag wraz z projektem 

planu jest Pa�stwu dzisiaj przedstawiana, tam te� znajduje si� uzasadnienie nie uwzgl�dnienia 

tych uwag. Je�li b�d� jakie� pytania ze strony Pa�stwa Radnych to oczywi�cie b�dziemy na 

nie odpowiada� ju� w bardziej szczegółowym, merytorycznym zakresie. Dzi�kuj�. 

Przewodnicz�ca obrad – p. E. Sieja 
Dzi�kuj� bardzo. Czy s� pytania Pa�stwa Radnych do druku 1853? Bardzo prosz� Pan 

Przewodnicz�cy Pietrus. 


